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Proběhlý průzkum spokojenosti

Hodnoceno pozitivně:

• bezpečnost (80 % se cítí bezpečně, příznivý trend)

• práce městské policie (77 % hodnotí dobře)

• proměna SVL Kunčičky (76 % vnímá pozitivně)

• aktivní přístup vedení obvodu

Hodnoceno spíše negativně:

• stav chodníků a komunikací (32 % nespokojeno)

• čistota veřejného prostoru (30 % vnímá jako „spíše špinavý“)

• podfinancovanost lokality
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CO SE PODAŘILO
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VÝSTAVBA KANALIZACE, 

ODSTRAŇOVÁNÍ VOLNÝCH VÝÚSTÍ
dokončena výstavba páteřního kanalizačního 

sběrače B, aktuálně výběr zhotovitele na stavbu 

„Kanalizace Kunčice-Kunčičky“ s termínem zahájení 

prací v druhé polovině roku 2022
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VÝZNAMNÉ INVESTICE DO 

ZÁKLADNÍ ŠKOLY ŠKROBÁLKOVA
od roku 2016 postupně realizována elektroinstalace, 

zabezpečovací zařízení, modernizace PC učebny 

a přírodovědné učebny, snížení energetické 

náročnosti spojovacího krčku a tělocvičny, instalace 

rekuperačních jednotek, nové hřiště, rekonstrukce 

stropu tělocvičny

celkové náklady téměř 20 mil. Kč



OPRAVY V RÁMCI HŘBITOVA
vstupní portál areálu hřbitova (1,26 mil. Kč), letos 

oprava „domečků“, projekt na nové chodníky, 

vybourání starých hrobových míst (dohromady přes 

1,4 mil. Kč) 
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OPRAVY KOMUNIKACÍ A CHODNÍKŮ
komunikace na ul. Rajnochova a Bořivojova, 

chodníky na ul. Lihovarská, Stavovská, Frýdecká, 

Vratimovská
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PODPORA (JEDNOTEK) SBORŮ 

DOBROVOLNÝCH HASIČŮ
intenzivnější spolupráce, obnova techniky, navýšení 

dotací na aktivity hasičských spolků

v rámci HZ: hydroizolace, nové oplocení, nová 

podlaha ve společenském sále, kuchyně (celkové 

náklady přes 2 mil. Kč)
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SPOLUPRÁCE S FARNOSTÍ
podpora festivalu Slezská lilie i dožínek, finanční 

podíl na opravách kostela



WORKOUTOVÉ HŘIŠTĚ
v lokalitě Osady Míru, která aktuálně prochází 

revitalizací
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REVITALIZACE BUDOV A LOKALIT
proaktivní přístup obvodu ulehčuje investorům 

výstavbu, proměna lokality Osady Míru, dnes i 

rekonstrukce “Domu hrůzy“ na ul. Škrobálkova



CO JE PŘED NÁMI
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Sad Maxima Gorkého
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OPRAVY DALŠÍCH KOMUNIKACÍ 

A CHODNÍKŮ
po provedení kanalizace, v projekci chodníky a 

komunikace na ul. Výhradní, Nadační, Pstruží; 

následně např. Bořivojova, Střádalů, Škrobálkova

VÝSTAVBA KANALIZACE, 

ODSTRAŇOVÁNÍ VOLNÝCH VÝÚSTÍ
kompletní dokončení kanalizace v celých Kunčičkách



Nová MŠ na ul. Škrobálkova
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PŘÍPRAVA STRATEGICKÉHO PLÁNU 

ROZVOJE MĚSTSKÉHO OBVODU 
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• na roky 2022 – 2029 

• cílem udržitelný rozvoj obvodu

• hotova analytická část

• zpracování návrhové části 

• participace občanů

• plán ke schválení nejpozději v září 2022



DISKUSE
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